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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 4. zasedání AS FSv, které se konalo dne 30.4.2008

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Hosté:  Mgr. Jan Gazda, Ph.D. 
Prof. Ing. Zdeněk Bittnar, CSc.

Dr. Šibrava zahájil 4. zasedání AS, přivítal přítomné  a  seznámil je s programem zasedání.  

Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Rozpisu dotace NIV MŠMT na rok 2008 
3. Úprava Zásad výpočtu pedagogického zatížení kateder 
4. Různé 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1.   Kontrola zápisu 
 
Zápis byl schválen beze změn. 
 
AS ČVUT schválil organizační řád a statut FSv. 
Zpráva o činnosti AS FSv za rok 2007 byla zveřejněna na webových stránkách fakulty. 
Členové senátu byli informováni o průběhu výstavby ateliéru D.  
 
Bod 2.  Rozpis dotace NIV na rok 2008 
 
Byl předložen návrh rozpočtu. Pan tajemník shrnul základní informace o dotacích NIV pro letošní 
rok. Prof. Tywoniak seznámil ostatní členy senátu s názorem ekonomické komise, která 
doporučuje schválit rozpis dotace NIV na rok 2008, jak byl předložen vedením fakulty. Byla 
otevřena diskuze, ve které pan tajemník odpověděl na dotazy členů senátu týkajících se rozpisu 
dotací NIV na rok 2008, zejména co se týče zaměstnanců nenormativních útvarů a propadu K128.  
AS FSv ČVUT v Praze schválil předložený rozpis dotace NIV na rok 2008. 
            Hlasování: pro 22, proti 0, zdrželi se 0  
 
Bod 3. Úprava Zásad výpočtu pedagogického zatížení kateder 
 
Dr. Šibrava seznámil členy senátu s návrhem na změnu započítávání předmětů, které jsou 
vypisovány katedrami pro končící studijní programy, jako předmětů, které jsou volitelné. Tato 
změna byla projednána pedagogickou komisí AS, která jí doporučuje ke schválení. Pan docent 
Satrapa vznesl protinávrh, že se tyto předměty nemají vůbec započítávat. Děkan fakulty prof. 
Bittnar tento návrh podpořil a předložil ho jako návrh vedení fakulty.  
AS FSv ČVUT schvaluje, aby se předměty vypisované pro dobíhající magisterské studium 
nezapočítávaly vůbec.  
            Hlasování: pro 21, proti 0, zdrželi se 1  
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Bod 4.  Různé 
 
Prof. Bittnar promluvil o novém celoškolském programu Řízení rozvojových projektů.  
 
Technická komise dostala odpověď na dopis prof. Šenbergerovi, bude proveden zápis a 
požadovány konkrétnější odpovědi.  
Výjezdní zasedání AS proběhne 13. a 14. 6. 2008.  
Doc. Konvalinka informoval AS FSv ČVUT o záměru vzniku nové Fakulty informatiky ČVUT v 
Praze. 
 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 28. 5. 2008 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169.   

 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


